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Varkenshouderij  -  Enquête departement Landbouw en Visserij

In september 2016 stuurde het departement Landbouw en Visserij een elektronische 
enquête naar 3.401 varkenshouders. 1.171 varkenshouders of 34,4% hebben die 
beantwoord. De enquête peilde naar specifieke knelpunten, afzet en relaties in de keten, 
structurele ontwikkelingen en toekomstplannen en -perspectieven. Daarnaast werd aan 
de varkenshouders een aantal stellingen voorgelegd over hun bedrijf en de sector. De 
Vlaamse varkenshouders kregen zo de kans om zelf input te geven over de toestand van 
de sector en toekomstgerichte voorstellen te doen.

In antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 329 van 3 februari 2017 stelde de minister dat 
de resultaten van de enquête werden verwerkt door het departement Landbouw en 
Visserij. Inmiddels zijn we een aantal weken verder.

1. Wat waren de belangrijkste bevindingen uit de enquête van het departement 
Landbouw en Visserij aan de varkenshouders? 

2. Aan welke voorstellen die in de enquête door de respondenten werden gesuggereerd, 
werd inmiddels gevolg gegeven?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 538 van 5 april 2017
van FRANCESCO VANDERJEUGD

1. De bevindingen zijn te vinden op de website van het Departement Landbouw en Visserij 
via deze weblink: http://lv.vlaanderen.be/nl/nieuws/wat-denkt-de-varkenshouder-0

2. De resultaten van de enquête worden uitgediept in het kader van het G30-Actieplan 
varkenshouderij.


